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Wolfs, Madeleine (M)

Van: Beenders, Conny (C)

Verzonden: donderdag 8 februari 2018 8:54

Aan: Wolfs, Madeleine (M); Eersel van, Frans (AF)

Onderwerp: Muntcomplex

Goedemorgen Madeleine en Frans, 

 

Frans compliment aan eigenaar Bouwinvest en jou als wethouder dat de plannen voor de renovatie eindelijk het 

licht hebben gezien. Echt mooi en goed voor de stad. 

Ik wil vragen het onderwerp op de agenda te zetten voor de commissievergadering van 21 februari a.s. 

In eerste instantie heb ik een aantal vragen waar je dan mondeling antwoord op kunt geven: 

1) blijft de kleine muziekzaal gehandhaafd?  

2) wat is de stand van zaken na de gesprekken met particulier die interesse heeft? 

3) hoe gaat de in/uitgang Beekstraat en de gevel in de Beekstraat gestalte krijgen? 

4) wat is de bouwhoogte aan de zijde van de achterkant van het museum en in hoeverre benadeeld deze hoogte het 

zicht op de vernieuwde achterkant museum? 

5) hoeveel wooneenheden zijn er voorzien? En welk segment? 

6) parkeerdruk hoe wordt die opgevangen? 

7) welke  aanpassing van het geldende bestemmingsplan is noodzakelijk?  

8) heeft de verbouwing gevolgen voor het Munttheater, zo ja welke? 

9) wordt er van de gemeente een financiële bijdrage gevraagd? Zo ja hoe hoog zal die bij benadering zijn? 

Is het mogelijk om even de eigendomsposities tijdens de commissievergadering uiteen te zetten. 

 Tot zover de vragen. 

 

Met vriendelijke groet 

Conny Beenders-van Dooren 

DUS Weert 


